



TFI™ Test Registration Form
TFI™ 法文考試 報名表

Registration No.: 此欄不用填寫
(准考證號碼)

The Test de français international (TFI) (HK\$ 800 / test)
TFI™ 法文考試

Exam Date:
(考試日期)

Exam Location (考試場地): HK (香港區)

Name in Chinese:
(中文姓名)

Nationality:
(國籍)

Name in English:
(英文姓名)

Last Name
(姓)

First name
(名)

ID No. (Passport No.):
(身份證號碼/ 護照號碼)

Sex: M
 F

Tel:
(電話)

Date of Birth (D/M/Y):
(出生日期--日/月/年)

D D / MON / Y Y Y Y

Mobile:
(手提電話)

Email Address:
(電郵地址)

Mailing Address:
(通訊地址)

Organization:
(機構名稱)

Department:
(部門)

Purpose: (報考目的)	<input type="radio"/> Employment 求職	<input type="radio"/> Promotion 升遷	<input type="radio"/> Course Assessment 評估訓練成果	<input type="radio"/> Pre-requisite 學校機構要求
	<input type="radio"/> Assignment 外派	<input type="radio"/> Self Evaluation 自我肯定	<input type="radio"/> Other 其他	

Disability: (特殊狀況)	<input type="radio"/> Vision 視障	<input type="radio"/> Hearing 聽障	<input type="radio"/> Movement 行動不便	<input type="radio"/> Other 其他	* Disability Certification or public hospital diagnosis is required. *請附上醫生證明文件
-----------------------	------------------------------------	-------------------------------------	--	-----------------------------------	---

(Please tick "✓" if applicable):

Please include a postage fee of HK\$30 if you want the TFI score report and certificate sent to you via registered mail.

I hereby agree to the conditions set forth online at www.TOEIC.com.hk/TFI. I also understand that I will be notified of the test venue and admissions information via phone or email upon successful registration of the TFI™ test.

Signature: _____

Date: _____

聰穎教育有限公司— 托業考試香港及澳門區代表
Smart Education Co. Ltd. is the official TOEIC® test representative in Hong Kong and Macao.



Enquiries/ 報考查詢: (香港Hong Kong) +852 2851 3822/ (澳門Macao) +853 6261 6000
香港九龍長沙灣永康街37-39號福源廣場11樓 E室
11E, Ford Glory Plaza, 37- 39 Wing Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

Office Hours/ 辦公時間: 星期一至星期五早上9時至晚上6時/ 星期六 早上9時至下午1時/ 星期日及公眾假期休息
Monday to Friday 9 am to 6 pm, Saturday 9 am to 1 pm. Closed on public holidays

Application procedures (報名方法):

香港區

If you are going to take the TOEIC TFI™ test in Hong Kong,

Instructions:

Applicants can complete the registration form and submit it in person or by post. Test fees and postage can be paid by cheque, payable to "Smart Education Co. Ltd." or cash if you visit us in person. Please make sure to have the applicant's name on the back and do not send cash. Applicants can also email the registration form to info@TOEIC.com.hk or fax it to **+852 2851 3822**, together with a copy of the bank transfer slip. Please note that applicants will be responsible for all applicable bank transfer service charge(s).

You can wire the test fee to

Bank : Hang Seng Bank Ltd.
Beneficiary name : SMART EDUCATION CO. LTD.
Beneficiary account number: 773 619820 883

Admission tickets and confirmation will be sent to test takers via email.

注意事項：

申請人填妥報名表格後，可親身前往遞交或郵寄到本公司，以憑辦理。考試費用和郵費可以支票支付，支票抬頭為「聰穎教育有限公司」或親身到本公司以現金支付。請於支票背後寫上申請人的姓名，切勿郵寄現金。申請人也可連同銀行轉帳收據以電郵 (info@TOEIC.com.hk) 或傳真(+852 2851 8422)方式遞交報名表格，閣下可將考試費用轉帳或存入以下帳戶：

銀行 : 恆生銀行
收款人名稱 : 聰穎教育有限公司
收款人帳戶號碼(港幣) : 773 619820 883

申請人需自行支付所有銀行轉帳服務費用，准考證及確認資料將以電郵方式通知考生，敬請留意。

SMART EDUCATION CO. LTD. 聰穎教育有限公司

公司地址：香港九龍長沙灣永康街37-39號福源廣場11樓 E室

Address : 11E, Ford Glory Plaza, 37- 39 Wing Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

Office Hours/ 辦公時間: 星期一至星期五早上9時至晚上6時/ 星期六 早上9時至下午1時/ 星期日及公眾假期休息

Monday to Friday 9 am to 6 pm, Saturday 9 am to 1 pm. Closed on public holidays